
 
 

 

 

 

Protokoll styremøte nr. 10/23 
 

Sted: Algarheim skole  
 

Tid: Mandag 23.10. 23 kl. 18:00 
Møtet avsluttet: Kl. 19:00 
 

Tilstede: Linda Skalde, Anne Kristine Lind, Tone Gabler, Turi Kobbhaug, Tove Lise Norbakk og Marit Furuseth 
 
 Forfall: Rita S. Bjørkdahl, Eva Mangseth 
 
Møteleder: Linda Skalde 
Referent: Linda Skalde 
 

SAK  Ansvar 

89/23 Godkjenning av innkalling og saksliste  
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste til møte 23.10.23 ble godkjent.  

Alle 

90/23 
 
 

Godkjenning av protokoll fra møte 07.06.23 
 
Vedtak: 
Protokoll fra forrige møte ble godkjent. 
 

Alle 

91/23 Økonomi 
 
Kasserer redegjorde for økonomien pr. dags dato.  
 
Vedtak: 
Redegjørelsen ble tatt til orientering. 
 

Turi 

92/23 Julebutikk 
 
Bedt om tegninger av lokalet. Får tilgang til lokalet 2 dager før. Åpner 
torsdag 23 november. Ellen Grete kommet med ideer, se egen e-post. 
Felles e-post til utstillingsgruppa. 
25 påmeldte pt. 
Lage vaktliste, noen unntak. Hjelp til opprigg og nedrigg. 
Siste frist søndag 29 oktober. Infomøte 1 november på jvgs 17.30 
Bankterminal – Turi 
Mønster til Ullr strømper by Birgit. 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering 

Alle 
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93/23 Hva har skjedd siden sist  
 
Høstmarked – Vellykket 
Lokallagssamling i Oslo Tove Lise og Birgit – Velorganisert Gode 
foredragsholdere. Ros til sparebankstiftelsen. Kurs for ungdomsinstruktører- 
uke 9 og uke 11 – Høvik og Romerike 
Temamøte Jessheim - Strikk bunadskofte 19 stk 
Temamøte på Kløfta – Strikke kafe 4 stk 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 

 

Alle 

94/23 Innkommen post 
 
Søknader om penger – mange utfordringer ifht frivillige, lokaler og 
inntekter. 
- Bufdir – søknad, ikke i år 
- Fadderordning – Inn på hjemmesiden 
- Nærmiljøsatsning – skoleaktivitet – Kun til info 
- Ingen nominerte til noen priser. 
- Ikke annonsering i avisen. 
- Tove Lise møter på Frivillighetens dag. 
- Rødliste arbeid – Nålebinding – Oppdatert husflidskonsulenten. 
- Regionsmøte – Nannestad- 8 november kl 18 - Linda 
- Komme med forslag til felles marked. 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering 
 

Leder/ 
nestleder 

95/23 Møbler 
 
Liten diskusjon om møbler 
 
Vedtak: 
Informasjon tatt til orientering 
 

Tove Lise 

96/23 Lokaler 
 

Kulturrådet skal ha møte og innstiller på at Husflidslaget skal fortsette å være på 
Algarheim, adm. Bygget. 

  
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering 
 

Turi 

97/23 Protokoll 
 

Gunn Tordis skal ha protokollen 
 

Turi 
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Vedtak 
 
Saken ble tatt til orientering 

98/23 Temamøte Kløfta 
 
Marit hører med Blomsterbutikken på Kløfta 
 
Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering 
 

Marit 

99/23 Besøk fra Norges Husflidslag 
 
Besøk fra Norges Husflidslag lørdag 28.11.23 
Historielaget guider to grupper. 10.30 og 14.30 
Kaffe og tvist servering 
Viser frem produkter. 
Besøk fra Ordførerne 
Flere kommer og viser bredden i aktiviteten hos oss. 
Vi skal selge lodd, trekkes under middagen 
Randi og Anne K. er med på middag 
 
Vedtak: 
 
Saken ble tatt til orientering 

Anne K 

 
Neste styremøte blir: Mandag 20.11.23 (Siste møte blir 11.12.23). 
 
Ref: Linda Skalde 


